To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 20-08-2025 03:02:50 PM

Subject: Studying

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 20-08-2025 03:02:04 PM الموضوع: دراسة

Greetings, With reference to the Disclosure Instructions for Issuer Companies and the Accounting and Auditing Standards of 2004 and their amendments through 2019, please be informed that our Board of Directors, in its meeting held today, Wednesday, August 20, 2025, has decided to authorize the CEO, Mr. Zaid Farid Nassif, to conduct all necessary studies and request all necessary documents for the purpose of conducting these studies and preparing the relevant agreements for submission to the Board of Directors in final form. This will be necessary to proceed with the necessary procedures for acquiring the entire capital of the following companies: International Financial Center Company, Al-Hikma Financial Services Company Noting that the approval of the Central Bank of Jordan and the Jordan Securities Commission will be obtained prior to completing the acquisition procedures for the aforementioned companies, in accordance with the applicable laws.

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح المحترمين تحية وبعد، بالإشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019، يرجى التفضل بالعلم بأن مجلس إدارة شركتنا قد قرر باجتماعه المنعقد بتاريخ اليوم الأربعاء الموافق 2025/8/20 الموافقة على تفويض الرئيس التنفيذي السيد زيد فريد ناصيف بإجراء كافة الدراسات اللازمة وطلب كافة الوثائق لغايات اجراء هذه الدراسات واعداد الاتفاقيات ذات العلاقة لعرضها على مجلس الإدارة بالصيغة النهائية للسير بالإجراءات اللازمة لتملك كامل الحصص المكونة لرأسمال الشركات التالية: شركة المركز المالي الدولي، شركة الحصول على موافقة السادة البنك المركزي الأردني وهيئة الخوراق المالية المحترمين قبل إتمام إجراءات التملك للشركات التملك

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: تسنیم دماطی وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: تسنيم دماطي